
Hei Kristina, 
 
Forstår at det fungerer litt annerledes med parlamentarisme i stedet for formannskapsmodellen. 
 
I saken om FV 882 der det har vært litt skriverier om at vedtatte rassikrings og veiutbedringsmidler 
har vært utsatt og trukket tilbake er dat vanskelig og få klarhet. 
 
Der vi tidligere skulle kontakte adm for svar bør vel dette gå gjennom politisk ledelse da saken har 
politisk karakter. Det at saken går tilbake til siste vedtak i ffk og nå i tffk gjør dette desto mer 
uoversiktlig. 
 
Er det mulig å få en oversikt over hva som er vedtatt/signaliser skal komme og som er utsatt/stanset i 
forbindlese med fellesnemda og av Fylkesrådet i etterkant? 
 
Jo Inge 
 


